

Title (en)  
Hammock.

Title (de)  
Hängematte.

Title (fr)  
Hamac.

Publication  
**EP 0145979 A2 19850626 (DE)**

Application  
**EP 84113887 A 19841116**

Priority  
DE 8336302 U 19831217

Abstract (en)  
[origin: US4542057A] A hammock having a mat portion and loop-shaped arrangement at the head and foot ends of the mat portion to accommodate mounting dowels, said mat portion comprising an elastic crosslinked synthetic resin foam sheet, reinforced with a flat textile layer or organic and/or inorganic fibers, threads, strips, or the like, said sheet having a tensile strength of at least 0.20 N/mm<sup>2</sup>, a tear propagation resistance of at least 1.0 N/mm, and an ultimate elongation of at least 80%, with a gross density of about 30-130, preferably 30-80 kg/m<sup>3</sup>.

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft eine Hängematte mit einer Matte und am Kopf- und Fußende schlaufenförmiger Ausbildung zur Aufnahme von Befestigungsstäben. Die Matte ist aus einer mit einem textilen Flächengebilde aus organischen und/oder anorganischen Fasern, Fäden, Bändern o.dgl. verstärkten elastischen vernetzten Schaumstoffbahn mit einer Zugfestigkeit von mindestens 0.20 N/mm<sup>2</sup> und einem Weiterreißwiderstand von mindestens 1,0 N/mm und einer Bruchdehnung von mindestens 80% bei einer Rohdichte von etwa 30 bis 130, vorzugsweise 30 bis 80 kg/m<sup>3</sup> aufgebaut.

IPC 1-7  
**A45F 3/22**

IPC 8 full level  
**A45F 3/22 (2006.01)**

CPC (source: EP US)  
**A45F 3/22 (2013.01 - EP US); Y10T 428/24215 (2015.01 - EP US); Y10T 428/24231 (2015.01 - EP US); Y10T 428/249953 (2015.04 - EP US)**

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0145979 A2 19850626; EP 0145979 A3 19860730;** DE 8336302 U1 19840510; US 4542057 A 19850917

DOCDB simple family (application)  
**EP 84113887 A 19841116;** DE 8336302 U 19831217; US 67804584 A 19841204